
Zápis z jednání Školské rady Havlíčkova gymnázia, Havlíčkův Brod, Štáflova 
2063 (dále jen “ŠR GHB”) ze dne 12. října 2006

Přítomni: Ing. Tomáš Hermann, Mgr. Jiří Rojka, Bc. Jan Schneider, Mgr. Romana Suchá, Mgr. Jan 
Štefáček, Mgr. Danuše Vejrová; jako host Mgr. Milan Novák

1. Hodnocení práce školské rady
Předsedkyně Školské rady GHB shrnula práci ŠR GHB v uplynulém období; všechna usnesení a 
zápisy z jednání ŠR GHB budou zveřejněna na webu školy.

2. Plán práce 
ŠR GHB schválila plán práce na školní rok 2006/2007 – viz. příloha (hlasování: 6-0-0).

3. ŠR GHB vyjadřuje nespokojenost s postupem zřizovatele při odstranění závad zjištěných 
požární kontrolou dne 6. 2. 2006 (požární dveře). Liknavý přístup zřizovatele dostal školu do 
časové tísně a způsobil škole problémy se včasným dokončením akce k 31. 8. 2006.
ŠR GHB doporučuje řediteli školy, aby uplatňoval vůči stavební firmě sankce za nedodržení 
termínu dokončení zakázky v souladu se smlouvou o díle nebo v souladu s platnými právními 
předpisy.

4. Ředitel školy informoval ŠR GHB o plánovaných projektech pro školní rok 2006/2007 
(Comenius 1, Arion, Nadace Konrada Adenauera, Česko – německý fond budoucnosti). 

5. Ředitel školy zašle elektronickou poštou Výroční zprávu GHB včetně příloh do 16. 10. 2006. 
Schválení výroční zprávy bude projednáno na příštím zasedání ŠR GHB dne 14. 11. 2006. 

6. ŠR GHB vyzývá ředitele k předložení nového školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků 
vzdělávání žáků nejpozději do 7. 11. 2006.

7. Ing. Tomáš Hermann informoval přítomné o stanovisku městské rady Města Havlíčkův Brod 
týkající se změny názvu gymnázia, o které požádal OŠMS KÚ Vysočina. Městská rada vyjádřila 
náklonnost ke stávajícímu názvu („Havlíčkovo gymnázium“), avšak nepřijala žádné usnesení a 
pouze konstatovala, že daná problematika je záležitostí školy. Ředitel školy nezpochybnil 
hlasování pedagogického sboru a ŠR GHB ohledně změny názvy na Gymnázium Havlíčkův 
Brod, avšak nepovažuje za vhodné provádět příslušné právní úkony v průběhu školního roku. 
ŠR GHB nevidí problém v realizaci změny názvu školy i v průběhu školního roku.

8. Ředitel školy dosud nerozhodl o formě podávání informací (studijní výsledky a chování) 
rodičům studentů. Mgr. Suchá upozornila p. ředitele, že na jednání Rady rodičů dne 21.9.2006 
přislíbil zavedení elektronických žákovských knížek od II. pololetí tohoto školního roku.

9. ŠR GHB vyjádřila nespokojenost s postupem ředitele školy ve věci umožnění vstupu členů 
Církve bratrské do vyučovacích hodin za účelem propagace pořadu ČT „Exit 316“. ŠR GHB 
odmítá, že by tato organizace měla jakoukoliv exkluzivitu k vedení diskusí k pořadu „Exit 316“. 
ŠR GHB doporučuje řediteli školy napříště podobné aktivity ve škole neumožnit, popřípadě 
informovat studenty pouze prostřednictvím upoutávek a plakátů.  

V Havlíčkově Brodě dne 12. 10. 2006

Zapsal: Mgr. Jiří Rojka

Ověřil:   ..........................................................
člen Školské rady GHB

..........................................................
předseda Školské rady GHB

Školská rada Havlíčkova gymnázia
Havlíčkovo gymnázium, Havlíčkův Brod, Štáflova 2063


